
S SEJE OBČINSKE
SKUPŠČINE

Več o storjenem
kot le o nalogah

Čeprav smo že krepko zakoradli v novo poslovno leto,
so natančni podatki o lanskem gospodarjenju znani šele
sedaj. Seveda to ne pomeni, da naj bi na njihovi osnovi
šele zdaj začeli razmišljati o letošnjem delu, so pa osnova
za to, da vemo, kje je treba še trdneje poprijeti. Delegati
vseh treh zborov so kljub temu, da točka pravzaprav ni
bila na rednem dnevnem redu, dobili informacijo o lan-
skem poslovanju in stanju gospodarstva v občini. Infor-
macijo je podal predsednik IS Joško Vučemilo, ki se je v
svojih uvodnih besedah dotaknil tudi nalog in ukrepov,
ki nas čakajo, da bi zaostrene gospodareke razmere ne
pustile v poslovanju našega gospodarstva neopravljivih
posledic. Med dmgim je dejal: »Naši ukrepi so torej
konkretna priprava programov boljše organizacije, pove-
zovanja, izboljšanje kadrovske sestave, vključevanja v
ekonomske odnose s tujino prav v OZD, ki so se minulo
leto otepale s precejšnjimi poslovnimi tezavami.«

Poročilo o delu IS in upravnih organov je jasno poka-
zalo, da so problemi v zvezi s prostorom najpogosteje na
dnevnem redu sej izvršnega sveta in tudi skupščina se o
prostorskih vprašanjih veliko večkrat pogovarja kot pa je
bilo to v minulih letih. »Dejstvo je, da je prostor naše
največje bogastvo,« je poudaril Vučemilo, saj v njem
ležijo vsi naši razvojni potenciali - od kmetijstva do
industriiskih con in delovnih mest« >


